
Protokół nr 17/XVII/12 

obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się 31 października 2012 roku 

w auli konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku. 

Otwarcie obrad XVII sesji. 

Obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku o godz. 9
00

 otworzył Leszek Jędras – 

przewodniczący Rady, stwierdzając jednocześnie quorum, uprawniające Radę do 

podejmowania uchwał. 

W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, na stan Rady 15 – zgodnie z listą obecności, 

stanowiąca załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Sekretarz posiedzenia – radny Henryk Góralczyk. 

Przewodniczący obrad poinformował, iż radni w zawiadomieniu o sesji otrzymali, wraz 

z pakietem uchwał i materiałami będącymi przedmiotem posiedzenia, proponowany porządek 

obrad (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

Wnioski do porządku obrad: 

Przewodniczący Rady wnosił o ujęcie w punkcie 20 porządku obrad projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Czerwieńska. 

Natomiast Burmistrz Czerwieńska Piotr Iwanus wnosił o; 

- wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyznaczenia dodatkowego 

przedstawiciela do Zgromadzenia Zielonogórskiego Związku Gmin; 

- wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

1/ w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego kierowania osób zamieszkałych na terenie 

Gminy Czerwieńsk do Centrum Integracji Społecznej w Zielonej Górze; 

2/ w sprawie prowadzenia przez Gminę Czerwieńsk działalności w zakresie telekomunikacji. 

Powyższe wnioski Rada przyjęła – jednomyślnie. 

W miejsce wycofanego projektu uchwały w punkcie 10 porządku obrad wprowadzono projekt 

uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego kierowania osób zamieszkałych na 

terenie Gminy Czerwieńsk do Centrum Integracji Społecznej w Zielonej Górze, a w 19 

punkcie projekt uchwały w sprawie prowadzenia przez Gminę Czerwieńsk działalności 

w zakresie telekomunikacji. 

Inne propozycje, wnioski: 

Radny Krzysztof Smorąg wnosił o udzielenie odpowiedzi na jego interpelację złożoną w dniu 

22.10.2012 r. w sprawie jakości wody u odbiorców w Nietkowie, w punkcie 8: „Podjęcie 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków w Gminie Czerwieńsk”. 

Powyższy wniosek Rada przyjęła jednomyślnie (15 głosami „za”). 

W związku z powyższym, po otwarciu sesji i przedstawieniu porządku obrad, co stanowiło 

punkt 1, oraz wprowadzeniu zmian, porządek XVII sesji obejmował: 

2. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 

 2012. 

5. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2012 – 

2023. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek i zasad poboru podatku od 

nieruchomości i opłaty targowej. 

7. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia poboru podatków i opłat 

w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagradzania. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków w Gminie Czerwieńsk. 
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9. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie składu osobowego stałych komisji 

Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego kierowania osób 

zamieszkałych na terenie Gminy Czerwieńsk do Centrum Integracji Społecznej 

w Zielonej Górze. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy na stałe okręgi wyborcze, oraz ustalenia 

ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk 

z organizacjami pozarządowymi na 2013 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Czerwieńsk. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego wsi Leśniów Wielki. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie wsi Płoty. 

17. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr VI/21/11 Rady Miejskiej w Czerwieńsku 

z dnia 26 stycznia 2011 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Nietkowice. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg, stanowiących własność Gminy 

Czerwieńsk, do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie prowadzenia przez Gminę Czerwieńsk działalności 

w zakresie telekomunikacji. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Czerwieńska. 

21. Informacja dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych i wyznaczonych 

pracowników samorządowych. 

22. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

23. Komunikaty, wnioski, opinie. 

24. Ustalenie treści protokołu z XVI sesji. 

25. Zakończenie obrad XVII sesji. 

Powyższy porządek obrad poddano głosowaniu. 

Prowadzący posiedzenie stwierdził, iż w wyniku głosowania, Rada jednomyślnie (15 głosami 

„za”) zatwierdziła porządek obrad XVII posiedzenia Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Ad. 2 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Temat zreferował Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady odczytał interpelację Radnego Krzysztofa Smorąga z dnia 22.10.2012r. 

(BRM.0003.3.2012) w sprawie jakości wody u odbiorców w Nietkowie. 

Radny K. Smorąg wniósł poprawkę do w/w interpelacji, polegającą na zmianie podstawy 

prawnej. W interpelacji powołano się na art. 5 pkt 5 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu 

w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków, a powinno być art. 12 pkt 5. 

Radny Kazimierz Ruszel zabrał głos w sprawie jakości wody w Nietkowie. W Gazecie 

Lubuskiej 22.05.2012 r. ukazał się artykuł, w którym podano wyniki badania wody 

w Nietkowie. W związku z tym radny zapytał burmistrza: czy były przekroczenia w jakości 

wody dostarczanej do odbiorców. 

Radny K. Smorąg podkreślił, że informacja prasowa ma potwierdzenie także w innych 

dokumentach, m. in. Lubuskiego Inspektora Sanitarnego w Gorzowie Wlkp. w „Ocenie 
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zaopatrzenia ludności województwa lubuskiego w wodę przeznaczoną do spożycia w 2011 r. 

- prognoza sytuacji w tym zakresie”, gdzie na str. 11 w tab. 2 wykazano miejscowości: 

Nietków, Boryń, Laski, Płoty i Zagórze, w których to kwestionowano okresowo/ przez cały 

rok - jakość wody przeznaczonej do spożycia przez ludzi w 2011 r. W innym dokumencie 

wydanym przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zielonej Górze, mówi 

się o kwestionowanej jakości wody przeznaczonej do spożycia w 2010 r. w: Dobrzęcinie, 

Wysokim, Nietkowie, Boryniu, Laskach, Płotach, Zagórzu – obszar wiejski w Gminie 

Czerwieńsk. 

Radny zapytał: 

- dlaczego informacje o przekroczonych wartościach wody, zgodnie z art. 12 pkt 5 ustawy 

o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę…, nie były przekazywane mieszkańcom tychże 

miejscowości?  

- czy gmina, w wyniku kontroli przeprowadzonej przez WIS otrzymała decyzję 

administracyjną zakazującą dostarczania wody niezdatnej do spożycia przez ludzi?  

- czy firma POMAK Sp. z o. o. w Czerwieńsku , zajmująca się wydobyciem i dostarczaniem 

wody na terenie gminy, otrzymała jakąś karę grzywny za nieprzestrzeganie jakości wody? 

Radny Marek Abramowicz poprosił burmistrza o uzupełnienie informacji dotyczącej 

ewentualnego utworzenia gimnazjum lub Zespołu Szkół w Nietkowicach , o czym była mowa 

podczas obrad komisji budżetowej. 

Burmistrz Czerwieńska Piotr Iwanus przekazał radnemu K. Smorągowi, że nie przygotował 

jeszcze odpowiedzi na jego interpelację, gdyż dane dotyczące badań jakości wody muszą być 

szczegółowo przeanalizowane. Burmistrz podkreślił, że radny otrzyma odpowiedź na 

interpelację w formie pisemnej. 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2012. 
Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.73.2012 z dnia 29.10.2012 r. przedstawiła Urszula 

Napierała – Skarbnik Gminy. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła. 

Wynik głosowania: 15 „za”, 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie podjęła uchwałę nr XVII/170/12 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2012. 

Ad. 5. 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2012 – 2023. 
Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.74.2012 z dnia 29.10.2012 r. przedstawiła Urszula 

Napierała – Skarbnik Gminy. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła.  

Wynik głosowania: 15 „za”, 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie podjęła uchwałę nr XVII/171/12 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwieńsk wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2012 – 2023. 
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Ad. 6 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia poboru podatków i opłat 

w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagradzania. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.72.2012 

z dn. 18.10.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. Rada 

Miejska, w obecności 15 radnych – 15 głosami „za”, 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących 

się” uchwałę przyjęła. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada – jednomyślnie przyjęła uchwałę nr XVII/173/12 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości ich wynagradzania. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek i zasad poboru podatku od nieruchomości 

i opłaty targowej. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.71.2012 

z dn. 18.10.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, projekt uchwały poddał pod głosowanie. Rada 

Miejska w Czerwieńsku, w obecności 15 radnych – 15 głosami „za” uchwałę przyjęła. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednomyślnie podjęła uchwałę nr XVII/172/12 w sprawie 

określenia stawek i zasad poboru podatku od nieruchomości i opłaty targowej. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzanie ścieków w Gminie Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.68.2012 

z dn. 17.10.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał opinię 

negatywną. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały przedstawiały się następująco; 

1. Komisja Infrastruktury Społecznej i Porządku Publicznego – 3 głosy „za”, 4 głosy 

„wstrzymujące się”. 

2. Komisja Infrastruktury Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 1 głos „za”, 6 

głosów „przeciwnych”. 

3. Komisja Budżetu i Finansów – 3 głosy „za”, 2 głosy „przeciwne” i 2 „wstrzymujące się”. 

Dyskusja: 

Głos zabrał radny Krzysztof Smorąg. 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzenie ścieków w Gminie Czerwieńsk rozpatrywany był przez komisje 

stałe Rady Miejskiej w trzech aspektach: finansowym, prawnym i społecznym. 

Aspekt finansowy: 

Przedstawione uzasadnienie podwyżek taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzenie ścieków w swoich założeniach mówi o zastosowaniu: 

- do kosztów osobowych wskaźnika wzrostu 4%; 

- do kosztów energii wskaźnika wzrostu 10%; 

- do kosztów odprowadzania ścieków wskaźnika wzrostu 4%; 

- do pozostałych kosztów zakupu materiałów i usług wskaźnika wzrostu 4%. 

Szczegółowa analiza wartości przedstawionych w formie tabelarycznej jest jednak inna.  

Dla przykładu radny podał, że do kosztów osobowych obliczony wskaźnik wzrostu wynosi 

6,4%, a do kosztów energii obliczony wskaźnik wzrostu wynosi 25%; 
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Natomiast wzrost usług obcych dla wody wynosi ok. 185%, a dla ścieków – ok. 360%.  

Ma to przełożenie na wzrost przychodów Spółki POMAK w wodzie o 20,44%, a w ściekach 

o 24,82% 

Dane zawarte w uzasadnieniu odnoszą się do roku 2011 i dotyczą roku obowiązywania 

nowych taryf (czyli 2013) i roku obrachunkowego poprzedzającego wprowadzenie nowych 

taryf – czyli 2012, a nie ostatniego roku obrachunkowego – czyli 2011. 

Aspekt prawny: 

Przedstawione uzasadnienie do projektu uchwały budzi u radnego wiele pytań. Dotyczą one 

spraw związanych z inwestycjami i modernizacją sieci wodociągowej i kanalizacyjnej. Zapisy 

art. 21 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków 

precyzyjnie regulują obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego w tym 

zakresie. Swoje uzasadnienie Burmistrz oparł o zapis punktu 7 tego artykułu. Po wysłuchaniu 

tych argumentów należy przyjąć, że takie stanowisko jest uzasadnione, chociaż nie wszystkie 

wątpliwości w tym zakresie zostały rozwiane, zwłaszcza w kontekście informacji spółki 

POMAK, dotyczącej infrastruktury wodno-ściekowej na terenie Gminy Czerwieńsk, gdzie 

radni zostali poinformowani o przeprowadzeniu poważnych modernizacji kilku stacji 

uzdatniania wody i oczyszczalni ścieków. 

Należy podkreślić też fakt, że radni Rady Miejskiej i mieszkańcy gminy nie mają dostępu do 

informacji o sposobie pokrywania strat ponoszonych przez spółkę POMAK, chociaż 

obowiązek zamieszczenia takiej informacji ciąży na gminie. Tą kwestię reguluje ustawa 

o dostępie do informacji publicznej. 

Aspekt społeczny: 

Podwyższanie obciążeń dla mieszkańców gminy jest decyzją trudną. Musi być poprzedzona 

wnikliwą analizą i poparta mocnymi argumentami. Przyjęta podwyżka opłat za wodę dla 

gospodarstw domowych ma wynieść 21 groszy/m
3
, za odprowadzenie ścieków - 26 

groszy/m
3
. Natomiast na mocy oddzielnej uchwały Rady Miejskiej, od obowiązujących opłat 

należy odliczyć dopłatę 20 groszy do wody i 20 groszy do ścieków. W toku prac nad tym 

projektem, Burmistrz na posiedzeniu komisji społecznej stwierdził, że przygotuje projekt 

uchwały wycofujący te dopłaty. A wtedy mieszkańcy będą płacić o 41 groszy/m
3 

więcej za 

wodę i
 
o 56 groszy/m

3 
ścieków. Czyli realna podwyżka w 2013 roku cen wody może wynieść 

12%, a ścieków 10%. Na posiedzeniu komisji finansów Burmistrz stwierdził, że na dzień 

dzisiejszy obowiązuje dopłata uchwalona przez Radę Miejską. Nadal nie wiadomym jest, czy 

te dopłaty będą, czy nie – a jest to niezmiernie ważne przy podejmowaniu decyzji o podjęciu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków. 

Radny poruszył także kwestię przygotowania projektów uchwał Rady. Zdaniem radnego,  

w toku prac w komisjach, projekty muszą być rzetelnie i wyczerpująco uzasadniane tak, aby 

radni byli przekonani do słuszności podejmowanych rozwiązań – jest to szczególnie ważne 

przy nakładaniu dodatkowych obciążeń finansowych na mieszkańców gminy.  

W podsumowaniu radny uznał, że projekt uchwały w przedmiotowej sprawie nie został 

należycie uzasadniony, a przedstawione wyliczenia są niezgodne z wnioskiem, i w niektórych 

aspektach wprowadzające radnych w błąd. 

Radny w wystąpieniu przedstawił szereg wątpliwości dotyczących podjęcia tej uchwały. 

W związku z tym, poprosił o przedstawienie rzeczowego i merytorycznego uzasadnienia, 

jeszcze przed podjęciem przez radnych ostatecznej decyzji w sprawie głosowania nad tą 

uchwałą. 

Treść wystąpienia radnego K. Smorąga stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady - Leszek Jędras podkreślił, że uchwała o „dopłatach” jest 

bezterminowym aktem prawnym. Rada podejmuje decyzję o jej zachowaniu lub wycofaniu. 

Na dzień dzisiejszy, o zniesieniu „dopłat” nie przedłożono Radzie żadnego projektu uchwały. 
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Radny Wiesław Kwaśniewski zwrócił uwagę, że zadania inwestycyjne ujęte we wniosku 

spółki zwiększyłyby znacznie opłatę za wodę i ścieki. 

Burmistrz odpowiedział radnemu K. Smorągowi. 

Rada podejmuje uchwałę o ewentualnych dopłatach, mając na uwadze kondycję finansową 

gminy. 

Ponadto burmistrz wyjaśnił, że okres obrachunkowy przyjęty w kalkulacji liczy się od 1 

października 2011 roku do 30 września 2012 r. Jest to okres poprzedzający wprowadzenie 

i przygotowanie nowych taryf. 

W roku 2011 i 2012 do istniejących urządzeń doprowadzono dodatkowe, m.in. do 5 stacji 

uzdatniania wody, 3 oczyszczalni ścieków i kilku przepompowni, a także przejęto od 

zasobów PKP Nieruchomości - stację uzdatniania wody przy ul. Bocznej w Czerwieńsku. 

Zadanie to nie było ujęte w poprzedniej taryfie. Koszty związane z modernizacją 

i przystosowaniem do eksploatacji tego urządzenia pokrył budżet gminy, a więc Spółka 

POMAK w tym zakresie nie poniosła żadnych kosztów. To urządzenie, w formie użyczenia 

zostało przekazane firmie POMAK, a koszty eksploatacyjne ujęto w taryfie wodno – 

ściekowej. Stąd ten wzrost kilkunastoprocentowy. Natomiast w usługach obcych – ujęto 

zlecenia na płukanie sieci wodnociągowej m. in. w Nietkowie. 

Na koniec wypowiedzi Burmistrz wnosił o wycofanie projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków. 

Radny K. Smorąg poprosił o zarządzenie przerwy. 

Przewodniczący Rady o godz. 11
00

 ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 11
10

. 

Po przerwie burmistrz wycofał wcześniej złożony wniosek. 

W dalszej części głos zabrał Tomasz Frąckowiak – Prezes Zarządu „POMAK” Sp. z o. o. 

w Czerwieńsku. 

Sieć wodociągowa w Nietkowie i Czerwieńsku wymaga wymiany. Spółka przepłukała sieć 

w Nietkowie na odcinku ok. 5 km tj. ul. T. Kościuszki, J. Kasprowicza, Ogrodowej 

i Kwiatowej za kwotę 40.125 zł. W okresie trzech tygodni, po płukaniu sieci, zgłoszenia 

mieszkańców ustąpiły. Jednak po tym czasie problemy z jakością wody wznowiły się. Na 

wymianę sieci firma nie ma środków finansowych. Woda na ujęciu jest wodą sprawdzoną, 

jakościowo dobrą i czystą. Woda wydobywana z ziemi jest wodą przefiltrowaną. W całym 

Nietkowie przepłukano 58,8 % sieci. 

Następnie prezes poinformował o stanie ujęcia wody w Czerwieńsku, gdzie miejscami 

znajdują się jeszcze rury azbestowe i azbestowo-betonowe. Woda posiada dużo tlenku żelaza. 

Koszt płukania sieci w Czerwieńsku to 135.000 zł. Cała sieć wodociągowa w gminie to 70 

km. 

W dalszej części prezes odniósł się do kalkulacji służącej ustaleniu taryf za wodę i ścieki. 

Kalkulację opracowano w specjalistycznym programie Atrix. Znaczący wzrost energii 

elektrycznej m. in. spowodowany jest utrzymaniem i monitorowaniem (całodobowo) 34 

punktów stacji uzdatniania wody, natomiast w płacach (odprowadzanie ścieków) założono 

wzrost o 4%. W kosztach wykazano także naprawę i wymianę filtra stacji uzdatniania wody 

w Nietkowie. Dużą pozycją jest też energia elektryczna na oczyszczalni ścieków (montaż 

pomp i innych urządzeń) na ul. Młyńskiej, w Dobrzęcinie i w Wysokim. 

Wzrost kosztów rzeczywistych wynosi 21,2%. 

Dyskusja: 

Radny K. Ruszel zapytał: czy były pobierane ostatnio próbki wody z ujęcia w Nietkowie? 

SANEPiD przekazał radnemu (telefonicznie), że pobrana woda z ul. Kwiatowej zawiera 4 

związki chemiczne (m. in. żelazo i mangan). Rzekomo za ten stan wody, SANEPiD ukarał 

firmę POMAK karą pieniężną. 
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Prezes POMAK-u zaprzeczył w/w pogłoskom i zapewnił, że firma za jakość wody nie została 

ukarana żadną karą pieniężną. Ostatnie próbki wody z tego ujęcia zostały pobrane 2 tygodnie 

temu. 

Radny K. Smorąg, po wysłuchaniu prezesa POMAK, zapytał: dlaczego wygłoszone 

argumenty nie przedstawiono podczas obrad komisji stałych Rady? Ponadto radny zwrócił 

uwagę, że nie zostały rozwiane wątpliwości dotyczące aspektów społecznych i prawnych. 

Radny podkreślił, iż w swoim wystąpieniu nie odnosił się do wyliczeń, jedynie do 

uzasadnienia tych wyliczeń, a wygłoszone argumenty go nadal nie przekonują. 

Burmistrz podkreślił, że wszystkie projekty uchwał omawiane były w komisjach Rady, 

w których uczestniczył oprócz KITRiOŚ. W tym samym czasie odbywało się ważne 

spotkanie Zielonogórskiego Związku Gmin, w którym uczestniczył wraz ze Skarbnikiem 

Gminy. 

Radny K. Smorąg złożył wniosek w sprawie zarządzenia i przeprowadzenia głosowania 

jawnego – imiennego nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków w Gminie Czerwieńsk. 

Wniosek, o którym mowa stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Radny Henryk Góralczyk zapytał prezesa Spółki POMAK: czy wzrost taryf spowoduje 

wzrost zysku spółki  i w jakiej wysokości? 

Indagowany odpowiedział, że wzrost kosztów określono w wysokości 21,2% , wzrost taryfy 

to 5,8 i 6,7%. Planowane koszty za remonty są pozataryfowe i nie mieszczą się w taryfie. 

Przewodniczący Rady na wniosek radnego K. Smorąga, poparty podpisami pięciu radnych, 

zarządził przeprowadzenie głosowania imiennego nad projektem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków w Gminie Czerwieńsk. 

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, projekt uchwały poddał głosowaniu. 

Wynik głosowania: „za” 3 głosy, 9 „przeciwnych”, 3 „wstrzymujące się”. Głosowanie jawne 

– imienne przeprowadził H. Góralczyk. 

Lista głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania imiennego, nie podjęła uchwały 

w sprawie zatwierdzenia taryf i opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków w Gminie Czerwieńsk. 

Przewodniczący Rady o godz. 11
50

 ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 11
55

. 

Prowadzący obrady odczytując zapis art. 24 ust. 8 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę 

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków zwrócił uwagę, że jeżeli Rada nie podejmie uchwały 

w terminie, to taryfy zweryfikowane przez burmistrza wejdą w życie po upływie 70 dni od 

dnia złożenia wniosku o zatwierdzenie taryf tj. 27.12.2012 r. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie składu osobowego stałych komisji Rady 

Miejskiej w Czerwieńsku. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.60.2012 

z dn. 01.10.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 15 „za”/15. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie podjęła uchwałę nr XVII/174/12 

zmieniająca uchwałę w sprawie składu osobowego stałych komisji Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku . 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego kierowania osób 

zamieszkałych na terenie Gminy Czerwieńsk do Centrum Integracji Społecznej w Zielonej 

Górze. 

Prowadzący obrady odczytał projekt uchwały wg druku BRM.0006.77.2012 z dn. 29.10.2012 

r. – wprowadzona zmianą do porządku obrad. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Uzasadnienie do projektu uchwały wygłosiła Beata Przymus – Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Czerwieńsku. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 15 „za”/15. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XVII/175/12 

w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego kierowania osób zamieszkałych na terenie 

Gminy Czerwieńsk do Centrum Integracji Społecznej w Zielonej Górze. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy na stałe okręgi wyborcze, oraz ustalenia ich 

granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

Prowadzący sesję poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRNM.0006.61.2012 z dnia 

15.10.2012 r. był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 14 „za”,1 „przeciwny”, 0 „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów podjęła uchwałę nr XVII/176/12 

sprawie podziału gminy na stałe okręgi wyborcze, oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Prowadzący sesję poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRNM.0006.62.2012 z dnia 

10.10.2012 r. był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 14 „za”,1 „przeciwny”, 0 „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów podjęła uchwałę nr XVII/177/12 

w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz 

siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk z organizacjami 

pozarządowymi na 2013 rok. 

Prowadzący sesję poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRNM.0006.70.2012 z dnia 

17.10.2012 r. był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 15 „za”/15. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XVII/178/12 

w sprawie Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk z organizacjami pozarządowymi na 

2013 rok. 
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Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Czerwieńsk. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.63.2012 

z dn. 15.10.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 15 „za”/15.  

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XVII/179/12 

w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Czerwieńsk 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego wsi Leśniów Wielki. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.64.2012 

z dn. 15.10.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 15 „za”, 0 „przeciwnych”, 0 „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XVII/180/12 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego wsi Leśniów Wielki. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie wsi Płoty. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.65.2012 

z dn. 15.10.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 15 „za”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XVII/181/12 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w obrębie wsi Płoty. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr VI/21/11 Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 

26 stycznia 2011 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Nietkowice. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.66.2012 

z dn. 15.10.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 15 „za”. 
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Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XVII/182/12 

zmieniająca uchwałę nr VI/21/11 Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 26 stycznia 2011 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie wsi Nietkowice. 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg, stanowiących własność Gminy Czerwieńsk, do 

kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.69.2012 

z dn. 17.10.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Prowadzący obrady, w imieniu projektodawcy poprosił o naniesienie autopoprawek: 

- w § 1 pkt 12 wykreślić w obrębie wsi Wysokie drogę nr 152; 

- w § 2 poprawić zapis w ilości załączników, gdzie w miejsce „13” należy wpisać „18”. 

Następnie przewodniczący odczytał pismo Zarządu Powiatu Zielonogórskiego z dnia 

24.10.2012 r. (Or. 0022.89.2012) dot. pozytywnej opinii wniosku Burmistrza Czerwieńska 

z dnia 12.10.2012 r. w sprawie zaliczenia dróg, stanowiących działki wykazane 

w załącznikach do wniosku, kategorii publicznych dróg gminnych. 

Dyskusja: 

Radny K. Smorąg zapytał burmistrza o skutki finansowe po przyjęciu uchwały. 

Indagowany wyjaśnił, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych, burmistrz składa 

deklaracje dla działek, które są w zarządzie samorządu terytorialnego, a które to nie są 

zaliczone do dróg. Wprowadzenie numeracji dróg umożliwi naliczanie podatków.  

Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt 

uchwały. 

Wynik głosowania: 15 „za”/15. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XVII/183/12 

w sprawie zaliczenia dróg, stanowiących własność Gminy Czerwieńsk, do kategorii dróg 

gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie prowadzenia przez Gminę Czerwieńsk działalności w zakresie 

telekomunikacji  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (druk: BRM.0006.75.2012 z dnia 24.10.2012 r.) 

przedłożył Radzie, Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska, a odczytał prowadzący obrady. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 15 „za”/15. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie podjęła uchwałę nr XVII/184/12 

w sprawie prowadzenia przez Gminę Czerwieńsk działalności w zakresie telekomunikacji.  

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Czerwieńska  

Przewodniczący Rady odczytał Radzie dokumenty związane z przedmiotową sprawą, i tak: 

1/ pismo Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego w Gorzowie Wielkopolskim NK-

II.1411.176.2012.AWie z dnia 22 października 2012 r. przekazujące skargę Pani Dyrektor 

Biura Poselskiego Macieja Mroczka, Katarzyny Bienias na bezczynność Burmistrza 

Czerwieńska w sprawie nieudzielenia odpowiedzi na interwencję poselską, 

2/ odpowiedź przewodniczącego Rady Miejskiej w Czerwieńsku (pismo BRM.1511.12012 

z 25.10.2012 r.) informujące strony o tym, że skarga będzie przedłożona Radzie do 

rozpatrzenia na sesji 31.10.2012 r; 
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3/ skargę Biura Poselskiego Macieja Mroczka z dnia 11.10.2012 r. w sprawie nienależytego 

wykonania zadań przez organ samorządowy wraz z opinią prawną na temat interwencji 

poselskiej podjętej wobec organu samorządu terytorialnego, 

4/ interwencję poselską Posła na Sejm RP Macieja Mroczka z dnia 06.07.2012 r. adresowaną 

do Burmistrza Czerwieńska w sprawie udzielenia informacji dot. nauczania religii 

w placówkach oświatowych w obrębie Miasta i Gminy Czerwieńsk, 

5/ kserokopię dziennika korespondencji, w którym odnotowano pod poz. 2441 przyjęcie 

interwencji poselskiej w dniu 19.07.2012 r. przez „Oświatę”, 

6/ pismo Burmistrza Czerwieńska z dnia 24.10.2012 r. adresowane do Macieja Mroczka Posła 

na Sejm RP wraz z informacją dot. wysokości kosztów nauczania religii w szkołach 

znajdujących się na terenie Gminy Czerwieńsk. 

Prowadzący posiedzenie oddał głos Piotrowi Iwanusowi – Burmistrzowi Czerwieńska, który 

poinformował, iż odpowiedź na interwencję poselską  z 19 lipca 2012 r. została wysłana 

24.10.2012 r. (po terminie). Dlatego też skarga jest zasadna. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały- 

wraz z uzasadnieniem (druk: BRM.0006.76.2012). 

Wynik głosowania: 13 „za”, 2 „przeciwne”, 0 „wstrzymujących się”. 

Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów podjęła uchwałę nr XVII/185/12 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Czerwieńska. 

Ad. 21 

Informacja dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych i wyznaczonych 

pracowników samorządowych. 

Informację o wynikach analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2011 rok przedstawił 

Leszek Jędras – przewodniczący Rady Miejskiej w Czerwieńsku, w tym: 

- pismo Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego w Zielonej Górze AP/4105-20/TS-

489/12/ISz z dnia 17 października 2012 r. – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu; 

- pismo Wojewody Lubuskiego NK-II.414.11.2012.HKam z dnia 10 sierpnia 2012 r. dot. 

analizy oświadczeń majątkowych Burmistrza Czerwieńska oraz Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Czerwieńsku (załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 

Natomiast Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska przedłożył informację o wynikach analizy 

oświadczeń majątkowych wyznaczonych pracowników samorządowych. Informacja ta 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Dyskusji nie było. 

Ad. 22 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na interpelacje i pytania radnych, zgłoszonych w punkcie 3 porządku obrad, 

udzielił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

W dniu 24 października br. odbyło się spotkanie z Burmistrzem Sulechowa w sprawie 

Gimnazjum w Pomorsku. Gmina we wrześniu otrzymała aneks do porozumienia 

o współfinansowanie wspólnego prowadzenia Gimnazjum w Pomorsku. Na uczniów, z gminy 

Czerwieńsk, uczęszczających do szkoły w Pomorsku subwencję oświatową otrzymuje Gmina 

Sulechów. Z rozmów wynikało, że subwencja ta jest niewystarczająca i nie pokrywa nawet 

wydatków płacowych, do których Sulechów dopłaca z dochodów własnych ok. 35.000 zł. 

Roczny koszt utrzymania obiektu gimnazjalnego w Pomorsku jest oszacowany na kwotę ok. 

156.000 zł. Kolejny aneks, który otrzymała Gmina Czerwieńsk, dotyczy współfinansowania 

kosztów utrzymania obiektu w 2013 r. na kwotę 15.000 zł. Do tej placówki z Gminy 

Czerwieńsk uczęszcza 33 uczniów. Rozważa się możliwość utworzenia w Nietkowicach 

Zespołu Szkół Podstawowo – Gimnazjalnych. Taką możliwość daje obecna baza placówki, 

jak i prawo. W Nietkowicach mogłyby powstać 3 dodatkowe oddziały. Nie było też czasu na 
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analizę kadrową i kwalifikacyjną nauczycieli. O tej koncepcji nie informowano jeszcze 

dyrektora PSP w Nietkowicach. Zespół Szkół mógłby powstać w 2014 roku. 

Burmistrz zabrał głos w sprawie byłej stołówki przy PSP w Nietkowicach. W celu 

zaadoptowania tego obiektu na cele edukacyjne, należy zabezpieczyć w budżecie gminy 

środki finansowe na wykonanie inwentaryzacji budowlanej. Gmina nie posiada żadnego 

projektu technicznego, ani inwentaryzacji budowlanej tego obiektu. Dokument ten jest 

potrzebny do projektu i zmiany przeznaczenia dotychczas użytkowanych pomieszczeń. 

Należy także opracować plan zagospodarowania tego obiektu na cele dydaktyczne. 

Ad. 23 

Komunikaty, wnioski, opinie. 

Przewodniczący Rady poinformował o terminie XVIII sesji, która odbędzie się 28 grudnia 

2012 roku. 

Tematyka: 

1. Uchwała budżetowa na 2013 r.  

2. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości w Gminie 

Czerwieńsk. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1/ terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi; 

2/ wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

3/ szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości. 

4. Przyjęcie planu pracy Rady i Komisji stałych Rady na 2013 r. 

5. Podjęcie uchwał przedłożonych Radzie. 

Komisje stałe Rady powinny zakończyć prace do 20 grudnia 2012 r. 

Następnie przewodniczący odczytał podziękowanie od rodziców niewidomej dziewczynki, 

której Rada przekazała zebrane środki finansowe. 

Ponadto prowadzący obrady odczytał korespondencję, która wpłynęła do Rady w okresie 

międzysesyjnym, i tak: 

- apel Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 30.08.2012 r. w sprawie opracowania 

przez Prezesa Rady Ministrów RP rządowego programu systematycznego pogłębiania koryta 

rzeki Odry. 

W tym punkcie obrad głos zabrał Piotr Iwnaus – Burmistrz Czerwieńska, przedstawiając 

program uroczystości związany z Dniem Niepodległości – 11.11.2012 r. 

Radna Ewa Wójtowicz poinformowała o spotkaniu komisji rekrutacyjnej, które odbędzie się 

09.11.2012 r. o godz. 10
00

 w auli konferencyjnej Ratusza. 

Mieszkaniec Czerwieńska p. Zdzisław Kociemba – w związku z podjętą uchwałą w sprawie 

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, poprosił o ustalenie granic i szerokości tych 

dróg. Ponadto Z. Kociemba zapytał burmistrza: kiedy rozpoczną się prace związane 

z kanalizacją przy ul. Krótkiej w Czerwieńsku? 

Indagowany odpowiedział, że zadanie jest już rozpoczęte, bowiem 16.10.2012 r. podpisano 

umowę z wykonawcą z Międzyrzecza na uporządkowanie gospodarki ściekowej 

w miejscowościach: Czerwieńsk, Płoty i Leśniów Wielki. 

Odnośnie dróg – w przyszłorocznym budżecie gminy będzie założona pewna kwota na 

wznowienie granic dróg gminnych. 

Ad. 24 

Ustalenie treści protokołu z XVII sesji. 
Prowadzący obrady poinformował, że protokół z przebiegu XVII posiedzenia Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku był wyłożony do wglądu. W związku z tym, przewodniczący zapytał: czy do 

protokołu są jakieś uwagi, wnioski? 

Uwag, ani wniosków nie było. 
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W związku z brakiem uwag, co do treści w/w protokołu, przewodniczący uznał go za 

obowiązujący. 

Ad. 25 

Zakończenie obrad XVII sesji. 

Prowadzący posiedzenie stwierdzając wyczerpanie porządku obrad o godz. 13
10

 zamknął 

obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Przebieg sesji nagrano na taśmie magnetofonowej oznaczonej numerem od 33-34. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołowała:  Sekretarz:    Przewodniczący 

Alina Juncewicz  Henryk Góralczyk  Rady Miejskiej w Czerwieńsku 

         Leszek Jędras 

  

          


